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Les cartes de Mayoral, Armadans, Cachlnero,
Tome, Orlve, Perez-Ortlz... als Rels d'Orient
Valles Oriental. Eis alcaldes de Granollers, Canovelles i

les Franqueses, Josep Mayoral, Josep Drive i Francesc

Torne, respectivament, ja tenen a punt les cartes que I/e

giran en nom dels ciutadans que representen a Ses Ma-

jestats els Reis d'Drient aquest dissabte, dia 5. Altres

ciutadans, que son al capdavant d'entitats esportives i
socials importants i destacades de Granollers, han fet

publiques tambe les peticions que pensen fer als Reis.

home del temps de la casa, Ferran
del Riu, ens informa a traves del ma

pa que acaba d'estrenar aquesta pri
mera setmana de I'any que el dissab
te sera un dia nuvoI6s ... un fet que, a

priori, no ha de ser cap problema per
tal que els Reis de l'Orient puguin fer la seva

feina amb totes les garanties. Fa uns dies el

president del Consell Comarcal, Antoni Ris

quez, va dir que "des del Consell han fet tot el

possible i mes encara per tal que els Reis d'O

rient es trobin les carreteres i camins en bo

nes condicions".
Es sota aquestes bones previsions que els

tres Reis, Melcior, Gaspar i Baltasar, visitaran

la nostra comarca el proper dia 5 a la tarda

per a fer la feina unes hores mes tard durant

la nit. Tot i que som conscients que tenen cla

res totes les adreces dels nens de la comarca

i que sabem tambe que I'alcalde Josep Mayo
ral en el cas de Granollers i tots els alcaldes

de tots els pobles de la comarca els donaran
les claus de pobles i ciutats per tal que no tin

guin cap problema, nosaltres els volem recor

dar algunes peticions especials que voldrien

veure que es fessin realitat uns quants perso

natges de Granollers i comarca. Peticions que
tenen totes un caracter general ...

-JOSEP MAYORAL (Alcalde de Granollers).
Des del govern de majoria absoluta que presi
deix des de les passades eleccions municipals
del passat mes de rnaig, I'alcalde diu: "No
acostumo a demanar moltes coses, pero el
2008 sera un bon any per al cobriment de la
via del tren, hi haura mes polrtiques d'habitat

ge oficial, sera I'any que prendrem la decisio
sobre 'Ia carretera'... Ha de ser /'any d'acor

dar un pia a'eccto per a la Gent Gran. Desple
gar les estretegies per aplicar la Llei de De

pendencies. 12008 sera I'any tambe per rede

finir I'oferta educativa, tant les escoles de

primaria, secunderie i FP, i aixT podrTem se

guir... ",
-JAUME ARMADANS (President de l'As

semblea de la Creu Roja Granollers). Cons
cient de la gran lrnportancia que te actualment
el moviment i la tasca que fan els voluntaris,
Armadans aposta per seguir en aquesta I1nia:
"Continuer potenciant encara mes el treball
dels voluntaris en benefici de tots aquells que
ho necessiten. I pel que fa als projectes, m'a

gradaria evencer molt per tal que els avis de
Granol/ers i comarca estiguin sempre acom

panyats i no se sentin sols, ja que cada dia es

detecta que hi rnes gent soia ... ",
-FRANCESC TORNE (Alcalde de les Fran

queses). Amb nou pacte de govern des del

passat mes de maig amb el PP, I'alcalde diu

que "a la carta, mes enlla dels desitjos de pau
i salut per a tothom, oemenere que es solucio
nin alguns problemes d'incertesa economics,
de seguretat. .. I pel que fa als projectes, hau
rem a'evencer en temes de nous centres esco

lars que la Generalitat ens ha de solucionar,
espero que el 4t Cinturo no ens afecti i que
sapiguem per on passara ben aviat. .. ".

-AMADEU BARBANY (President de Gran

Centre Granollers). Eis 300 associats que re

presenta s6n a punt de finalitzar la campanya
de Nadal: "voidriem que la gent comprengues
be I'abast de la nova targeta de Gran Centre i
les seves caracterTstiques per a fer coses per
la ciutat en el camp cultural, social. .. Nosal
tres entenem que es tracta d'una targeta que
te cor... I tembe estem molt esperencsts en el

projecte de I'illa de vianants, que ha a'evencsr
aviat vers el projecte definitiu del tancament

de la carretera per disposar del millor passeig
de Catalunya".

-JOSE MOYANO (President de la Federa
ci6 de Ve·ins). Elegit I'any passat per al carrec,
el president de la Federaci6 de veins void ria
"sotucions per algunes dificultats urbenisti

ques de la ciutat i que es solucioni el proble
ma de manca d'aparcament, ja que necessi
tem que n'hi hagi molts mes i en mes 1I0cs".

-JOSEP ORIVE (Alcalde de Canovelles).
Des de 1'1 de gener, aquest alcalde es ja l'al
calde del Mil·lenari: "Vam comencer intensa
ment amb els actes festius i culturals i sixl se

guirem durant tot I 'any. Volem que la gent de

Canovelles hi participi activament i que senti

com a seus tots els actes que organitzarem. I

voldria, d'una manera especial, que serveixin

per augmentar la conesio de tota la gent que
viu a Canovelles".

-JUANMA PEREZ ORTIZ (President del
BM Granollers). Amb dificultats esportives ben

properes, el president del club rnes emblema

tic diu: "Demaria als Reis que la nostra ciutat

pensi en el BM Granollers com un dels princi
pals actius que teo I als jugadors i a la gent de

I'entitat ... ganes de treballar per aquest es

port".
-FREDERIC RODA (Director del Teatre Po

nent). A punt de la celebraci6 dels 10 anys del

teatre, el seu director te clara la petici6: "Com

sigui que el mes de desembre complirem 10

anys del Teatre Ponent, tiemsnere que sigu!
possible que els responsables de la ootitice
cultural de la nostra ciutat tinguin en compte
aquesta oiiestt«, aixT com la nostra treiecto
ria".

-JOAN GARRIGA (President del Casino de

Granollers Club de Ritme). Acaba d'estrenar
carrec: "Volem fer obres de millora en la part
de la carretera del carrer de Girona, tot aug
mentant uns 350 m2 I'espai que dedicarem a

nous salons de ball i actes culturals diversos.
I mentre, seguirem pensant en noves propos
tes i plans a realitzar en un futur immediat. EI

tema de les obres a'empuecio? Segueixen en

estudi en projecte".
-JOSE CACHINERO (Secretari general de

CCOO del Valles Oriental-Maresme). Per al 11-

der sindical els Reis tindran molta feina

aquest any: "Per cotnencer s'han apujat els

preus de molts productes i serveis per manca

d'una polrtica correcta, la vida es mes cara ...

L'any 2008 sembla presentar dificultats nota
ries a la vista en sectors com el de la cons

truccio i el que esperem es que hi hagi d'al

tres sectors, com el de la industria, que facin

possible que aquests problemes que es pro
duiran com a conseouencie d'aquesta reces

sio no siguin greus, fet pel qual esperem i des

itgem que intervingui no nomes el Govern Cen

tral, sino tambe el de la Generalitat de

Catalunya. Esperem que amb la cordura que
els caracteritza, els Reis d'Orient siguir: capa

r;;os de fomentar I'equilibri social i aconseguir
que els nostres polrtics parlin de temes que in

teressen als ciutadans en el dia a die".
Fins aqui algunes de les peticions que per

sonalitats amb responsabilitats pol1tiques, so

cials i culturals de Granollers i comarca, fan a

Ses Majestats els Reis d'Orient.
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